
SPECIAAL HENGELO

STEUN VOOR ACTIES 
BIJ POLITIE, ZORG EN 
ONDERWIJS

Mariska ten Heuw:  
‘Als wethouder ga ik de 
strijd aan met het kabinet: 
meer geld naar publieke 
voorzieningen!’
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 › Dit jaar komen de mensen die de nieuwjaarsreceptie van de SP bezoeken op een 
hele andere manier binnen dan de voorgaande jaren. Leg eens uit!
‘Waar de afgelopen jaren nog een kaal en leeg Industrieplein de entree was, is nu een 
prachtig ingericht plein mét een professioneel skatepark. Geweldig om te zien hoe 
het na al die jaren geworden is! Én het wordt nog mooier en groener met veel leven
digheid. Elke dag – weer of geen weer – is er activiteit bij dit skatepark in hartje stad.’

 › Dat skatepark kwam er niet zomaar…
‘Het heeft zo’n 10 jaar geduurd vanaf het moment dat een grote groep skaters het 
initiatief nam. De locatie en de financiering waren de belangrijkste redenen voor de 
vertraging. Het is geweldig om te zien hoe ook de oorspronkelijke initiatiefnemers 
altijd vertrouwen hebben gehouden en betrokken zijn gebleven.’

 › Het Industrieplein is een waardige entree geworden voor dit stadsdeel
‘Inderdaad! Vorig jaar hebben we de nieuwe Laan Hart van Zuid eindelijk kunnen 
openen, net als de nieuwe Boekelosebrug. Daardoor ontstaat er een snelle verbin
ding naar het station en naar de snelweg. Het is nu belangrijk dat er in Hart van Zuid 
huizen worden gebouwd. Het is een bijzonder stadsdeel omdat je het industriële 
verleden van Hengelo overal terugziet. Dat moet voor de toekomst behouden blijven.’

Mariska ten Heuw is wethouder van de gemeente Hengelo 
namens de SP. Ze is verantwoordelijk voor werk en inkomen, 
financiën, grondzaken en de ontwikkelingen op het gebied 
van groen & water en in Hart van Zuid. We spraken met haar 
over het vernieuwde Industrieplein en de financiële situatie 
van gemeenten.

 

LILIAN MARIJNISSEN
TE GAST 
OP DE NIEUWJAARS
BIJEENKOMST
VAN DE SP 
IN METROPOOL!
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Lilian Marijnissen, SP-
fractievoorzitter in de 
Tweede Kamer, zal met ons 
spreken over het failliet 
van jarenlang neoliberaal 
beleid. Waar de SP 
tientallen jaren alleen stond 
in haar kritiek op de markt 
in de publieke sector is er 
nu bijval voor dit verzet 
vanuit vrijwel alle partijen. 
Dat biedt kansen! Hoe 
komen we samen tot een 
rechtvaardiger Nederland?

Iedereen is van harte 
welkom op maandag  
20 januari in Metropool. 
Aanvang om 20.00 uur
(zaal open vanaf 19.30 uur). 
Toegang is gratis, met een 
drankje en muziek!

MAANDAG 
20 JANUARI

vervolg op pag. 2
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  SP-raadslid Hugo 
Koetsveld (midden): 
‘Onze jongeren 
van ROOD kregen 
uiteindelijk ook hun 
wens gerealiseerd. 
Actievoeren helpt!’

De SP was bij  het begin van het plan voor 
een centraal skateplein betrokken toen 
ze destijds de skaters bijeen riep nadat de 
gemeente een van hun plekken naast de  
Weusthaghal had gesloopt. De veront

DE GEWONNEN STRIJD VOOR EEN 
SKATEPARK IN HARTJE HENGELO

Tjeerd Derkink (l) en Marco 
Matic, twee voortrekkers 
van het nieuwe skatepark

waardiging van toen werd omgezet in een 
 enthousiast plan voor een skatepark in 
hartje Hengelo. Uiteindelijk werd de beste 
locatie gevonden en werd er geld gevonden 
om het te realiseren. Zo blijkt maar weer 

 › Wat is jouw rol daarin als wethouder?
‘Als wethouder Hart van Zuid zorg ik ervoor 
dat bedrijven die willen bouwen in Hart van 
Zuid met elkaar afstemmen wát ze bouwen 
en wanneer. En dat de kwaliteit gewaarborgd 
is. Dus dat er een wijk komt die voor ieder
een beschikbaar is, jong en oud, arm en rijk. 
In de provincie hebben we nu met succes 
gepleit voor snel meer woningbouw.’ 

 › Dat is een mooie uitdaging. Welke 
uitdagingen heb je als wethouder nog 
meer?
‘Als wethouder Financiën maak ik me 
zorgen over de financiële situatie van onze 
gemeente. De rijksoverheid heeft vorig jaar 
meer dan 10 miljard overgehouden, maar 
de gemeenten krijgen daar niks van! Sterker 
nog, ze leveren in. Dat komt omdat er een 
afspraak is dat als de rijksoverheid minder 
geld uitgeeft, de gemeenten ook minder geld 

moeten uitgeven. Maar dat is heel krom, 
omdat de gemeenten juist nu – na jarenlange 
bezuinigingen vanuit de regering – meer geld 
moeten uitgeven aan bijvoorbeeld zorg voor 
onze ouderen en de jeugd.’

 › Wat betekent dit in de praktijk?
‘Dat gemeenten continu de broekriem 
moeten aanhalen en voorzieningen moe
ten versoberen. In Hengelo hebben we dat 
een aantal jaren geleden gedaan. Gelukkig 
hebben we daardoor dit jaar een sluitende 
 begroting zonder belastingverhoging of 
grote bezuinigingen. Dat betekent ook dat 
ik als wethouder steeds de strijd met het 
kabinet aan ga om meer geld te krijgen voor 
onder andere de zorg.’ 

 › Vechten tegen de bierkaai zeker?
‘Ook hier zie je: strijd loont! De aanhouder 
wint uiteindelijk. Na jaren van protest is het 

kabinet met een miljard euro extra gekomen 
voor drie jaar. Incidenteel geld dus. Dat 
miljard is niet genoeg, de strijd gaat dus door. 
De gemeenten voeren geen andere strijd dan 
het personeel in de zorg, het onderwijs en 
de politie. Er moet structureel geld bij om de 
taken die voor ons allemaal van belang zijn 
fatsoenlijk uit te kunnen voeren.’ 

 › Leg eens uit...
‘De gemeente betaalt voorzieningen als de 
bibliotheek, het zwembad, het groen in de 
buurten en de huisvesting van het onderwijs. 
De gemeente geeft ook arme gezinnen bij
voorbeeld kledingbonnen voor winterjassen 
en schoenen. Allemaal zaken die inwoners 
van Hengelo heel belangrijk vinden. Het 
is dus absoluut noodzakelijk dat we daar 
voldoende geld voor hebben.’ •

eens: de aanhouder wint! Heel Hengelo 
wint hiermee, want een mooie, levendige 
en creatieve plek in hartje stad is goed voor 
iedereen. Hengelo, gefeliciteerd! • 
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Ruim 10 jaar duurde het, maar afgelopen najaar werd eindelijk 
op het Industrieplein een centraal skatepark geopend, pal tussen 
Metropool, het oude bedrijfskantoor van Stork en het NS Station. 
De skaters konden niet wachten! 

Lees meer over deze 
strijd  op hengelo.sp.nl

vervolg van pag. 1



 › Jullie wonen in een groene straat in 
vooroorlogse woningen. Waarom kregen 
jullie plotseling te horen dat de huizen 
mogelijk gesloopt gaan worden? 
‘Wij hebben gezamenlijk Welbions benaderd 
over de dringende noodzaak achterstallig 
onderhoud uit te voeren. Er waren al jaren
lang terugkerende klachten over rottende 
kozijnen, vocht in de muren, lekkages, enzo
voort. De laatste grote opknapbeurt was in 
1983! We schrokken heel erg toen Welbions 
in een reactie aan gaf dat er wat hen betreft 
drie opties waren: groot onderhoud, renova
tie of sloop met eventuele nieuwbouw. En bij 
de laatste twee opties gold: geen terugkeer
garantie!’

 › Als de directeur van Welbions in de krant 
zegt dat sloop en nieuwbouw voor jullie 
woningen mogelijk de beste optie is, wat 
doet dat dan met jullie als bewoners?
‘De grond wordt onder je voeten weg
geslagen. Eindelijk vraag je waar je recht op 
hebt, namelijk fatsoenlijk onderhoud van je 
woning, waar je ook al die jaren huur voor 
hebt betaald, en dan krijg je dit antwoord! 
Gedurende pakweg 15 jaar hoorden we van 

BEWONERS LANDMANSWEG 
STEUNEN VERZET TEGEN 
SLOOP MARIASTRAAT

Welbions steeds dat voor de komende 
jaren groot onderhoud ingepland stond. 
En dan, als het er op aan komt, de optie 
sloop! Niemand wil hier weg, we wonen op 
een prachtige plek in betaalbare huizen, 
met relatief grote tuinen en in een fijne 
buurt. Mensen hebben letterlijk een aantal 
maanden hiervan wakker gelegen! Voor 
ons viel het uiteindelijk de goede kant op. 
Onze huizen worden opgeknapt.’

 › Op een bewonersbijeenkomst in 
de Nijverheid waren jullie onlangs 
aanwezig om de mensen in de 
Mariastraat en omgeving te steunen in 
hun verzet tegen dreigende sloop van 
hun huizen. Hoe is dat zo gekomen?
‘We hebben zelf zo’n onrechtvaardige  
situatie met alle zorgen van dien mee
gemaakt. Dat gun je niemand. Wonen is 
veel meer dan een dak boven je hoofd. Dus 
als je op een of andere manier kunt hel
pen, dan wil je dat graag doen. Bovendien 
vinden wij het belangrijk dat er voldoende 
betaalbare huurwoningen blijven. Niet 
alleen etage woningen, maar ook huizen 
met een tuin.’ •

Ondersteund door de SP hebben 
bewoners van de Mariastraat en 
omgeving zich verenigd tegen de sloop 
van hun buurt. Volgens Welbions zijn de 
woningen niet te renoveren. Welbions 
wil er duurdere huur- en koopwoningen 
voor in de plaats bouwen, maar niet 
voor de huidige bewoners. 

Woordvoerder Riet Kerstens (rechts op 
de foto) is daar heel duidelijk over: ‘Er is 
door Welbions de afgelopen tientallen 
jaren niks aan de woningen verbeterd. 
We hebben al die jaren gewoon 
onze huur betaald en nu zouden wij 
de rekening moeten betalen door 
uit onze huizen en uit onze buurt te 
moeten? De woningen zijn prima op te 
knappen. Onze wensen zijn zeker niet 
abnormaal.’ De SP steunt de bewoners 
in hun wens tot renovatie. •

‘WIJ HEBBEN AL DIE  
 JAREN HUUR BETAALD  
 EN NU MOETEN WIJ  
 ONZE BUURT UIT?’

Op veel plekken in Hengelo wordt er gerenoveerd: de Hengelose 
Es, de Hunenborg en Klein Driene. Maar in sommige buurten wil 
woningcorporatie Welbions slopen na jarenlange nalatigheid in 
onderhoud. We spreken met Wilma Stobbelaar, die met haar buren 
aan de Landmansweg bij Welbions aan de bel trok.

Bewoners van de Landmansweg vieren het behoud van hun buurt (rechts Wilma Stobbelaar) 

‘We hebben zelf zo’n 
onrechtvaardige situatie 
met alle zorgen van dien 
meegemaakt.  
Dat gun je niemand’
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Sluit je nu aan bij onze beweging en word Vriend voor Rechtvaardigheid. 
Je ontvangt dan belangrijk nieuws van Lilian en de SP. En je krijgt een gratis 
welkomstpakket thuisgestuurd! 

Stuur deze bon in een envelop zonder postzegel op naar: SP, Antwoordnummer 407, 3800 VB Amersfoort

naam  

email 

telefoon 

postcode  huisnummer 

  Ik wil lid worden van de SP

We leven in een prachtig land. Daar werken 
we samen elke dag heel hard aan. Bedrijven 
maken hierdoor flinke winsten. Maar die winst 
gaat niet naar hogere lonen of investeringen 
in de samenleving. Die winst gaat vooral naar 
aandeelhouders. Dat is niet rechtvaardig.
 
In ons mooie land bezit de rijkste 10% van 
de mensen maar liefst twee derde van al 
ons vermogen. Dat betekent dat 90%, van 
bouwvakker tot verpleegkundige, het moet 
doen met de rest. Het gevolg hiervan is dat 
van alle rijke Westerse landen, alleen in de 
Verenigde Staten de ongelijkheid in vermogen 
groter is dan in ons land.
 
Hoeveel mooier zou ons land kunnen zijn 
als we samen deze ongelijkheid aan zouden 
pakken? Als we dat wat we samen verdienen 
ook eerlijk verdelen? Als de zorg weer over 
mensen gaat in plaats van over centen? Als 
een betaalbaar huis een recht is in plaats 
van een luxe? Als we goed zorgen voor onze 
natuur in plaats van grote vervuilers hun gang 
laten gaan?
 
Verandering is nodig en is mogelijk. Samen 
kunnen we die verandering tot stand brengen. 
Samen kunnen we opstaan voor een 
rechtvaardige samenleving. Doe je mee?

Lilian Marijnissen
Fractievoorzitter SP

TIJD VOOR 
RECHTVAARDIGHEID
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